
PROTOKOL Nr 20
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej,

ktore odbylo sie w dniu 27 grudnia 2011 roku
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o godzinie 1430 posiedzenie Komisji otworzyl i przywital wszystkich zebranych
Przewodniczacy Michal Jaroch. Po stwierdzeniu quorum (lista obecnosci stanowi zalacznik nr
1 do protokolu;) odczytal proponowany porzadek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przedstawienie porzadku obrad.
3. Przyjecie wniosk6w w sprawie zmian w porzadku obrad.
4. Plan Pracy Komisji Rewizyjnej na 2012 rok - propozycje temat6w, dyskusja,

wypracowanie planu.
5. Prace nad projektem Budzetu na 2012 rok. Druk nr 130.
6. Analiza pisma Pani Barbary Dorobek - kontynuacja.
7. Sprawy rozne.
8. Zamkniecie posiedzenia.

Pkt. 3. Przyjecie wnioskow w sprawie zmian porzadku obrad.

Brak wniosk6w.

Pkt. 4. Plan Pracy Komisji Rewizyjnej na 2012 rok - propozycje tematow, dyskusja,
wypracowanie planu.

Przewodniczacy Komisji przedstawil projekt Planu Pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miasta
Marki (Zagadnienia) na rok 2012. Zalacznik nr 2.

W dyskusji udzial wzieli m.in.: radny Radoslaw Dec, radna Elzbieta Brzozowska,
Przewodniczacy Komisji Michal Jaroch, Burmistrz Janusz Werczynski,

W dyskusji om6wiono m.in . punkty planu pracy komisji , kt6re beda poruszane w 2012 roku
przez Kornisje Rewizyjna,

Pkt. 5. Prace nad projektem Budzetu na 2012 rok. Druk nr 130.

Projekt budzetu miasta Marki na 2012 rok (Druk nr 130) stanowi zalacznik nr 3.

Burmistrz Janusz Werczynski przedstawil projekt budzetu na 2012 rok.

W dyskusji udzial wzieli m.in.: radna Elzbieta Brzozowska, radny Radoslaw Dec,
Przewodniczacy Komisji Michal Jaroch, Burmistrz Janusz Werczynski, Skarbnik Slawomir
Koc.
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W dyskusji poruszono kwestie zwiazane m.in. z: dofinansowaniem Powiatowej Strazy
Pozarnej; uposazeniem Radnych Miasta Marki ; zakupem energii dla Urzedu Miasta Marki i
jednostek organizacyjnych.

Pkt. 6. Analiza pisma Pani Barbary Dorobek - kontynuacja.

Przewodniczacy Komisji poinformowal, iz sprawa Pani Barbary Dorobek poruszana byla na
poprzednich posiedzeniach komisji rewizyjnej.

Przewodniczacy Komisji zwr6cil sie do Pana Mecenasa 0 wydanie opinii w sprawie Pani
Barbary Dorobek.

Przewodniczacy Komisji poinformowal, iz sprawa Pani Barbary Dorobek poruszona zostanie
rowniez na kolejnym posiedzeniu komisji.

Pkt. 7. Sprawy rozne.

Dyskusji nie podjeto.

Pkt. 8. Zamkniecie posiedzenia.

o godzinie 1600 Przewodniczacy Michal Jaroch zamknal Posiedzenie Komisji Rewizyjnej.

Protokolowala
Anna Broma
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Przewodniczacy Komisji
Michal Jaroch
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